
JŪRMALAS DOMES 

DROŠĪBAS JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 

 

2023. gada 11. aprīlī  Nr. 1.2-30/1 

 

Otrdiena  

Jūrmalā, Jomas ielā 1/5  

Sēde sasaukta plkst. 11.00  

Sēde atklāta plkst. 10.59  

Sēdi vada: 

Komitejas priekšsēdētājs 

 

Andrejs Morozovs 

Sēdi protokolē: 

Administratīvās nodaļas vecākā lietvede 

 

Diāna Hofmane 

Sēdē piedalās komitejas locekļi: Mārtiņš Stulpiņš, Jānis Lediņš, Dace 

Riņķe, Uldis Kronblūms 

Sēdē piedalās:  

Pilsētplānošanas pārvaldes vadītāja Vita Zvejniece 

Pašvaldības policijas priekšnieks Uldis Bēniņš 

PII “Zvaniņš” vadītāja Oksana Poldsepa 

 

Darba kārtība: 

1.  Darba kārtības apstiprināšana 

2.  Par cilvēku drošību apdraudošu un vidi degradējošu ēku Studentu ielā 4, Jūrmalā 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana 

 

A. Morozovs ierosina sēdes darba kārtībā iekļaut šādus papildu jautājumus: 

 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par papildu jautājumu iekļaušanu sēdes darba 

kārtībā („par” – 5 (A. Morozovs, J. Lediņš, M. Stulpiņš, D. Riņķe, U. Kronblūms), „pret” 

– nav, „atturas” – nav), nolēma: 

atbalstīt papildu jautājumu iekļaušanu sēdes darba kārtībā. 

 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par sēdes darba kārtību kopumā („par” – 5 

(A. Morozovs, J. Lediņš, M. Stulpiņš, D. Riņķe, U. Kronblūms), „pret” – nav, „atturas” – 

nav), nolēma: 

 

•  Grozījums Jūrmalas pilsētas domes 2018. gada 24. maija lēmumā Nr. 237 “Par 

cilvēku drošību apdraudošas un vidi degradējošas būves sakārtošanu Kalsnavas 

ielā 1, Jūrmalā” 

•  Par Jūrmalas pašvaldības policijas budžeta grozījumiem/izmaiņām 

•  Informatīvais ziņojums par drošības pasākumiem PII "Zvaniņš" 
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apstiprināt darba kārtību: 

2. Par cilvēku drošību apdraudošu un vidi degradējošu ēku Studentu ielā 4, Jūrmalā 

3.  Grozījums Jūrmalas pilsētas domes 2018. gada 24. maija lēmumā Nr. 237 “Par 

cilvēku drošību apdraudošas un vidi degradējošas būves sakārtošanu Kalsnavas 

ielā 1, Jūrmalā” 

4.  Par Jūrmalas pašvaldības policijas budžeta grozījumiem/izmaiņām  

5.  Informatīvais ziņojums par drošības pasākumiem PII "Zvaniņš" 

 

U. Kronblūms jautā, kāpēc līdz šim visi jautājumi par degradētajām ēkām, kas ir 

būvvaldes jautājumi, tika skatīti Attīstības un vides jautājumu komitejas sēdē, bet tagad 

tiek skatīti Drošības jautājumu komitejas sēdē?  

A. Morozovs atbild, ka ļoti labi pārzin šos jautājumus un uzskata, ka šie jautājumi tieši 

attiecas uz cilvēku drošību, līdz ar to lietderīgāk pārskatīt tos komitejā, kas par to atbild, 

nevis Attīstības un vides jautājumu komitejā. 

U. Kronblūms jautā, vai A. Morozovs ir ierosinājis šo jautājumu pārcelšanu no Attīstības 

un vides jautājumu komitejas uz Drošības jautājumu komiteju? 

A. Morozovs atbild apstiprinoši. 

 

2. Par cilvēku drošību apdraudošu un vidi degradējošu ēku Studentu ielā 4, 

Jūrmalā 

Ziņotājs: V. Zvejniece 

Izsakās: A. Morozovs – nepieciešams nokontrolēt, lai pie žoga demontāžas darbiem 

tiktu arī demontēti žoga stabi. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par lēmuma projektu („par” – 5 (A. Morozovs, 

J. Lediņš, M. Stulpiņš, D. Riņķe, U. Kronblūms), „pret” – nav, „atturas” – nav), nolēma: 

atbalstīt lēmuma projektu “Par cilvēku drošību apdraudošu un vidi 

degradējošu ēku Studentu ielā 4, Jūrmalā”. 

 

3. Grozījums Jūrmalas pilsētas domes 2018. gada 24. maija lēmumā Nr. 237 “Par 

cilvēku drošību apdraudošas un vidi degradējošas būves sakārtošanu Kalsnavas 

ielā 1, Jūrmalā” 

Ziņotājs: V. Zvejniece 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par lēmuma projektu („par” – 5 (A. Morozovs, 

J. Lediņš, M. Stulpiņš, D. Riņķe, U. Kronblūms), „pret” – nav, „atturas” – nav), nolēma: 

atbalstīt lēmuma projektu “Grozījums Jūrmalas pilsētas domes 2018. gada 

24. maija lēmumā Nr. 237 “Par cilvēku drošību apdraudošas un vidi degradējošas 

būves sakārtošanu Kalsnavas ielā 1, Jūrmalā””. 

 

4. Par Jūrmalas pašvaldības policijas budžeta grozījumiem/izmaiņām 

Ziņotājs: U. Bēniņš 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par atzinuma projektu („par” – 5 

(A. Morozovs, J. Lediņš, M. Stulpiņš, D. Riņķe, U. Kronblūms), „pret” – nav, „atturas” – 

nav), nolēma: 

 

1. Atbalstīt iesniegtos budžeta grozījumus Jūrmalas pašvaldības policijas Ieņēmumu 

un izdevumu Tāmē 2023. gadam Nr.03.110.001.PP. 



3 

2. Uzdot Jūrmalas valstspilsētas administrācijas Budžeta nodaļai Jūrmalas 

pašvaldības policijas 2023. gada budžeta grozījumu priekšlikumus virzīt 

izskatīšanai Finanšu komitejā kā grozījumus 2022.gada 22.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.62 “Par Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības 

2023. gada budžetu”. 

 

5. Informatīvais ziņojums par drošības pasākumiem PII "Zvaniņš" 

Ziņotājs: O. Poldsepa ziņo par radušos situāciju PII “Zvaniņš” teritorijā šī gada marta 

beigās. Informē par 2 papildu kameru uzstādīšanu teritorijā, kā arī, ka tiek 

risināts jautājums par vārtiņu kodu sistēmas uzstādīšanu. 

Izsakās: U. Bēniņš uzsver to, ka video kameras ir jāizvieto jēgpilni, sakarīgi ar 

konkrētu analītiku, risinājumiem ir jābūt kompleksiem. Aicina deputātus 

domāt kompleksi par izglītības iestāžu drošību. 

A. Morozovs – bērnu drošība ir pirmajā vietā, ir nepieciešams izvērtēt un 

izskatīt visu bērnudārzu drošības nodrošināšanu teritorijā – iekļūšanu 

teritorijā, žogus, kodu sistēmas u. c. Ar vadītājiem izrunāt šos jautājumus un 

uz nākošo domes sēdi sagatavot informācijas apkopojumu. 

 

Visi komitejas locekļi pieņem jautājumu zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst. 11.27. 

 

Sēdes vadītājs  A. Morozovs 

Sēdes protokolētāja  D. Hofmane 
 


